
 

     
 

Oddíl Pétanque Radotín OPÉRA nás srdečně pozval na turnaj 

Pétanqueové loučení s létem 
v neděli 21. září 2014 od 14.00 hodin na hřišti, na Elbrusu 

 

Turnaj se uskutečnil na novém boulodromu v areálu plážového 
volejbalu RSK, v ulici K Lázním. Turnaj byl pro všechny zájemce o tuto 
hru bez ohledu na věk, pohlaví a stupeň trénovanosti. Další 
podmínkou účasti byla dobrá nálada a chuť si dobře zahrát! S 
ohledem na rozměry boulodromu byl stanoven maximální počet 
hráčů na třicet! Podle zásady „Kdo dřív přijde, ten si tutově zahraje.“  
Přišlo o šest hráčů více, a i ti si parádně zahráli ve třech kolech do 13 
bodů. Vložená byla ještě atletická soutěž ve vrhu koulí žen a mužů! 
 
Z KSŘ STARTOVALI v soutěži JEN DVA HRÁČI. Pavel Holoubek a Pepa 
Procházka. Doplnil nás na úspěšnou trojici Láďa Hobža, ze Stodůlek. 
 

První utkání jsme hráli v I. kole proti velmi dobrému družstvu 
Burčák. Družstvo se skládalo z nahazovačky středního věku a dvou 
mužů střelců. I když jsme již prohrávali 4:7, dokázali jsme vyhrát po 
litém boji 13:11. Utkání bylo plné zvratů, kdy se střídavě dařilo 
jednomu družstvu, pak druhému. Ze začátku byl výborný jeden 
střelec soupeře. Co bylo potřeba, trefil. Ke konci zápasu začal 
chybovat a párkrát naši lepší kouli netrefil. Velmi šťastně jsme 
zvítězili, zásluhou svátečních střelců. Ládíka Hobži a Pavla Holoubka.  

Ve II.kole nás čekalo družstvo Radost, které porazilo Klas 13:9. 
Bylo složeno ze dvou sympatických seniorek nahazovaček a střelce 
Ludvíka ze Žižkova. Byl to nejsympatičtější a pohodový „mančaft,“ 
proti kterému jsem kdy hrál. Bod po bodu vítězilo jedno a pak druhé 
družstvo. Děvčata soupeře výborně a přesně nahazovala a dařilo se i 
jejich střelci Ludvovi. Byla by to pohoda, kdyby tací, byli všichni naši 



soupeři! Utekli nám na 12:11. Se štěstím jsme vyrovnali. Tak jak 
byly, všechny již odehrané hry neskutečně vyrovnané, v poslední 
hře to bylo úplně jinak. Nahazoval jsem košonek a také i první kouli. 
Ta podle zvyklostí „nehrála,“ protože skončila 10 cm vpravo za 
košonkem. To co jsem pak viděl, bylo neskutečné. Obě nahazovačky 
hodily těsně horší hody, než byl ten můj. A střelec Ludva nadvakrát 
netrefil. Jupí! Vyhráli jsme opět šťastně 13:12. Co bylo zajimavé, že 
Pavel a Láďa si nehodili v té nejdůležitější hře ani jednou. Naše 
soupeře porazil jediný hod, který na začátku hry, byl nic moc. Měli 
jsme 2 výhry a zůstala tři neporažená družstva, co měla dvě výhry. 

Ve třetím kole se utkala dvě nejlepší družstva mezi sebou. 
Nám, jako družstvu se dvěmi výhrami, ale s nejhorším skórem, bylo 
přiděleno nejlepší družstvo, s nejlepším skórem, co mělo jednu 
výhru a jednu prohru. Velmi překvapivě prohráli s družstvem 
Amigos 13:8. Jmenovali se Sešlost věkem, a bylo na nich vidět, a 
hlavně slyšet, z hlasitých, odborných hlášek, že petanque hrají velmi 
dlouho a proti nám i logicky dobře. Nato jak předešlé družstvo bylo 
sympatické, tito tři muži-borci, byli jejich pravý opak. Hodil jsem 
blbě první hod asi půl metru od košonku a jeden z nich halekal 
velmi hlasitě a ironicky: „Výbornýý.“ Dělal jsem, že mi to nevadí, ale 
vadilo. Ty kecy, neměli vůbec zapotřebí, jak nás herně převyšovali a 
hlavně rozhodili. Vždy se nám v našem družstvu, alespoň dvěma 
hráčům, při naší výhře, podařilo pár hodů. V posledním utkání 
většinou až na tři světlé vyjímky 1:0, nikomu. Soupeř vyhrál 2x 4:0 a 
jednou 5:0 a bylo po zápase. A to ještě, když šel jejich šéf nahlásit 
výsledek, tak mě otestoval a ptal se mě, jakoby neuměl počítat: 
„Kolik to vlastně bylo? 13:5?“ 
Koule, jak naše, tak jejich při hře odházené měl přesně spočítané. 
Koukal jsem na něj jak na zjevení, že mu nestačí nás porazit 13:3 a 
ještě mě bude testovat v poctivosti. Odpověděl jsem mu: 
„13:3.“ 
Jízlivě se usmál a odešel. 
Již jsem se smířil s tím, že jsou lepší hráči než já. To mi vůbec nevadí, 
že prohraju s lepšími. Vytahovat se na seniory a jezdit na turnaje 
pro příchozí, kde hrají senioři, maminky a tátové s dětmi, 



petanquem moc nepolíbení, to bych se styděl s nimi soutěžit. 
Hanbou bych se propadl, když bych měl radost z toho, že jsem je 
porazil a jsem na bedně. Jsou desítky regionálních turnajů, kde se 
tito borci mohou realizovat. Tam jim pšenka nekvete, tak jsou za 
hvězdy na těchto rekreačních turnajích. Když je to baví a těší……... 
Vložená byla při Turnaji soutěž ve vrhu koulí.  
Vítězná žena hodila 6,60 m, koulí 4 kg.  
Vítězný muž hodil koulí těžkou 7,25 kg přes 9 metrů. 
 
Moc se mi v našem družstvu, s Pavlem Holoubkem a Láďou Hobžou, 
v Radotíně na Elbrusu, na Turnaji v Petanque líbilo. Vyhrát dva 
zápasy ze tří, na turnaji v Praze a okolí, se nám povedlo poprve 
z osmi pokusů. A šesté místo z jedenácti družstev, také není špatné. 
 
Chtěl bych poděkovat hlavnímu organizátorovi Petru Binhackovi, 
za vynikající organizaci i za pěkné prožité odpoledne. Díky Petře. 
Procházka Josef 
 

 
 

HLAVNÍ ORGANIZÁTOR TURNAJE V PETANQUE. PAN PETR BINHACK. 



 
 
 

 
NAŠI PRVNÍ SOUPEŘI V I.KOLE. KSŘ B – BURČÁK 13:11. 

 
 



 
 
 

 
SOUBOJ STŘELCE A NAHAZOVAČKY. 

 
 



 
 
 

 
STARTOVALA POČETNÁ OMLADINA, NA KTEROU JSME NENARAZILI. 

 



 
 
 

 
DRUŽSTVO RADOST, ROZDÁVALO PŘI HŘE RADOST I POHODU. 

 



 
 
 

 
BYLO TO VELMI DLOUHÉ UTKÁNÍ, VEDENÉ V PŘÁTELSKÉM DUCHU. 

 



 

 
II.KOLO KSŘ „B“ PRAHA 17 - RADOST PRAHA 16 13:12. VÝSLEDEK PO 
NESKUTEČNĚ VYROVNANÉM BOJI USPOKOJIL OBĚ SEN. DRUŽSTVA. 

 
 



 

 
III. KOLO SEŠLOST VĚKEM - KSŘ B 13:3.SOUPEŘ BYL NAD NAŠE SÍLY. 

 
 
 



 

 
VÍTĚZNÁ TROJICE S POHÁREM A V AKCI PŘI ZÁPASE. 

 



 
CELKOVÉ POŘADÍ KRÁSNÉHO TURNAJE PRO VŠECHNY PŘÍZNIVCE. 


